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Vragen van de leden Jan Vos en Kerstens (beiden PvdA) aan de Minister 
voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking over het bericht dat 
kledingmerken nog steeds hongerloon betalen aan kledingarbeiders 
(ingezonden 11 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het rapport «Loon naar werken: wat kledingmerken doen 
en laten voor een leefbaar loon», dat werd gepubliceerd door de Schone 
Kleren Campagne?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de conclusie van het rapport dat van de in totaal 171 
onderzochte kledingmerken geen enkel bedrijf een leefbaar loon betaalt aan 
de mensen die kleding maken voor deze merken? 

Vraag 3
Bent u het eens met de conclusie uit het rapport dat het merendeel van de 
onderzochte bedrijven (150 van de 171) onvoldoende stappen zet om leefbaar 
loon een realiteit te maken voor de kledingarbeiders? Zo ja, op welke wijze 
gaat u met de bedrijven samenwerken om te stimuleren dat hiertoe maatre-
gelen worden genomen? 

Vraag 4
Welke stappen moeten bedrijven volgens u zetten om er voor te zorgen dat 
de gedragscodes aangaande leefbaar loon, die meer dan de helft van de 
onderzochte bedrijven heeft onderschreven, ook in de praktijk te brengen? Op 
welke wijze kunt u hen daarbij ondersteunen? 

Vraag 5
Welke ambities aangaande leefbaar loon zijn opgenomen in het actieplan dat 
de Nederlandse kledingindustrie heeft afgesloten naar aanleiding van de 
gebeurtenissen in de kledingindustrie in Bangladesh? Wat is de stand van 
zaken aangaande de uitvoering van dit actieplan? 

1 Schone Kleren Campagne, 10 juni 2014
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Vraag 6
Bent u voornemens in Europees verband, bijvoorbeeld tijdens de aanko-
mende Handelsraad, aandacht te vragen voor leefbare lonen in de kledingin-
dustrie? Zo ja, wat wordt uw inzet? Zo nee, waarom niet?
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